

自由的生命

約翰福音 8:31-36

中心思想: *讓我們在自由中活出燦爛的生命

引言: 獨立日談自由

本論: (一) 認識自由的真意

(二) 獲得自由的途徑

(三) 自由照耀的方式

1. 美好的生命

2. 豐盛的生命

3. 真愛的生命

結論: 願我們不僅明白自由的真理、得享真正的自由、更是歡喜的在自由中活出照耀世界的生命。

分享與討論

- 1) 在今天的消息中，你對什麼有最大的回應或幫助？
- 2) 獲得自由的途徑上得著甚麼提醒與啟示？如何幫助別人？
- 3) 三種讓生命自由照耀的方式使你想到你當自由的去做什麼？
- 4) 甚麼例子在愛的節制中不去做什麼而讓你自由地發光燦爛？

Life of Freedom

John 8:31-36

Proposition: Let us live out a splendid life in freedom

Introduction: Independence Day

(1) Understanding the true meaning of freedom

(2) The path to gain freedom

(3) The ways to shine freely

a. A beautiful life

b. An abundant life

c. A loving life

Conclusion: May we not only understand the truth of freedom and enjoy true freedom, but also freely and joyfully live out the life that enlightens the world.

Sharing and discussion:

- 1) What did you respond to the most or was the most helpful to you in today's message?
- 2) What reminders and revelations do you have about the path to gain freedom? How can this help others?
- 3) What are ways that you can shine freely?
- 4) What are some examples where we limit our freedom because of love?